
Dagsorden til bestyrelsesmøde 02-10-2024 
 

Valg af referent: Martin 

Tilstedeværende: Martin, Erik, Maria, Mikkel, Anton 

 

Godkendelse af seneste mødes referat:  

- Alle stemmer for 

 

Ansøgninger fra udvalg: 

- Kreaudvalget søger om 600 til kage 

o Alle stemmer for 

 

Stuemedarbejdere vil gerne have ny støvsuge: 

- Rygstøvsugeren må de bruger så meget de vil, så længe gangene bliver støvsuget. 

- Hvis de ønsker sig en ny, kan de gå til Varmemester Nick, da han står for indkøb af dette 

materiel. 

- Bestyrelsen siger god for at anskaffe en ny. 

  

Fjerne ting og sager fra gangene (04/10): 

- Mødes kl. 08:00. 

- Tingene sættes i Nick’s depot. 

- Nick bedes pænt om at holde opsyn med, at det bliver overholdt. 

- Martin skriver til Nick. 

 

Vinterklargøring af haven (12/10): 

- Mødes kl. 13:00. 

- Ting stables op ad muren ved Fælleren. 

- Husk volleynettet!!! 

 

Laura’s dispensationsansøgning: 

- Da arrangementet er i sig selv, og dispensationen er lavet for at kunne forlænge ”ikke 

generende arrangementer”. Selv om der ikke er nogen eksamener dagen efter, er der ikke 

belæg for at tildele dispensation.  

- Derudover kan det blive en glidebane, da hvis en får lov, hvorfor skulle den næste så.  

- Bestyrelsen giver ikke lov til dispensation. 

 

Container: 

- Kan vælge mellem: 

o Almindelig 20 fods til 23743 kr m. lås & levering 

o Isoleret til 49868 kr m. lås & levering 

o At leje en. 

- Bestyrelsen vælger at købe en almindelig 20 fods til 23743 kr.  

 

 



Udlejning af Fælleren i eksamensperioden: 

- I eksamensperioden ønskes ændring af aflevering af Fælleren fra 23:00 på dagen til 14:00 

dagen efter.  

- Bestyrelsens holdning er: 

o Som udgangspunkt er det kl. 23:00 at Fælleren afleveres.  

o Hvis det er fredag eller lørdag, kan i aftale med stuemedarbejder afleveres dagen 

efter, seneste kl. 14:00.  

 

Eventuelt: 

- Der skal købes reb til hængekøjer. Martin cykler i Harald Nyborg efter noget. 

o Han køber også nogle magneter 

- Elladcykel 

o Mikkel har udafbejdet papirarbejde, som fremlægges til regnskabsmødet med 

kollegiekontoret. 

- Erik foreslår solceller 

o Da det vil komme til at give huslejestigninger, især for fremtidige beboer, der ikke 

har mulighed for at stemme, lader bestyrelsen forslaget blive ved en drøm.  


